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1. Is het al bekend wat de gevolgen zijn van de mei circulaire? Kan er een overzicht 
worden verstrekt waarin deze cijfers ook verwerkt zijn? 
Antwoord: 
Op dit moment vinden de afrondende berekeningen plaats en wordt er een 
Raadsinformatiebrief opgesteld. Voor het zomerreces wordt de RIB verzonden. 
 

2. Wanneer wordt de raad geïnformeerd over de kosten van de posten die nu nog 
niet bekend zijn (staan als pm in het voorstel)? Dit gaat om de kosten van 
openbare verlichting en de P&C software. 
Antwoord: 
Momenteel wordt het projectplan P&C software afgerond en zal een 
inkoopprocedure worden opgestart. Als dit is afgerond (na de zomer) zijn de 
kosten bekend. De “pm post” gaat over de structurele licentiekosten vanaf het 
jaar 2020.  
 

3. Wanneer wordt de aangepaste nota financial governance aangeboden aan de 
raad?  
Antwoord: 
Deze wordt uiterlijk december 2019 aangeboden. 
 

4. Waarom worden de kosten voor SAVE structureel begroot als het gaat om een 
eenmalig probleem (het wegwerken van de wachtlijst)? Gaat dit bedrag afnemen 
of wanneer is de verwachting dat de wachtlijst is weggewerkt?  
Antwoord: 
De structureel hoger begrote kosten voor SAVE komen niet alleen door de 
wachtlijst van dit moment. Uit de cijfers van SAVE blijkt een provinciale tendens 
dat gedwongen jeugdhulpmaatregelen (opgelegd door de kinderrechter, bv een 
Onder Toezicht Stelling of een voogdijmaatregel) stijgen. In samenwerking met de 
jeugdbeschermingsketen (lokale teams, SAVE en Raad voor de 
Kinderbescherming) werken we op regionaal en provinciaal niveau aan 
maatregelen om deze stijgende lijn te stabiliseren en mogelijk te laten dalen. 
Hiervoor is een structureel hogere subsidie nodig voor SAVE.  
  

5. Waarom staat er in 2020 een positief bedrag bij de stembureau gelden? 
 Antwoord: 
In het jaar 2020 zijn er geen verkiezingen. Het positieve bedrag is dus een 
voordeel voor de begroting 2020. 
 



6. Hogere kosten jeugd: in de kosten voor jeugd is er sprake van autonome 
ontwikkelingen (toename aantal jeugdige zorggebruikers, aantal voorzieningen 
per zorggebruiker en prijs per voorziening) die prijsopdrijvend werken. 
Tegelijkertijd hebben we als gemeente de ambitie om meer grip te krijgen op 
kosten en eerder in te grijpen bij mogelijke aanstaande zorgvraag wat zich zou 
moeten vertalen in lagere zorgkosten (oftewel de transformatie). Hoe zijn deze 
autonome ontwikkelingen en de transformatie verwerkt in dit voorstel?  
Antwoord: 
In de MAG staat dat we realistisch gaan begroten. De programmabegroting 
wordt daarom niet meer ingericht op de inkomsten van het rijk, maar op basis van 
de realisaties van voorgaande jaren.  De prognose Jeugd Oudewater geeft voor 
2019 een verwacht tekort van 500.000,- Er is op dit moment geen reden om aan 
te nemen dat deze overschrijding zich in 2020 e.v. niet zal gaan voordoen. Te 
meer door het nog steeds groeiende aantal jeugdigen in zorg (Q) en de eveneens 
stijgende gemiddelde prijs. Er valt daarom niet met zekerheid aan te geven in 
hoeverre de effecten van de ingezette maatregelen de kosten voor jeugd de 
komende jaren zichtbaar gaan drukken. De uitgaven rond jeugd worden sterk 
gemonitord. Indien de uitgaven gaan  afnemen, zal het bedrag in de 
programmabegroting daarop worden aangepast. 
 

7. Waarom werden de kosten van de beleidsmedewerker EZ niet uit de DVO 
betaald? Wat is de reden dat dit nu apart erbij komt? Zijn er nog andere 
aandachtsgebieden waar we dit soort extra kosten voor kunnen verwachten?  
Antwoord: 
De kosten voor de beleidsmedewerker EZ zaten en zitten niet in de DVO. De 
beleidsmedewerker EZ is een extra vraag vanuit Oudewater die bovenop de DVO 
is gekomen. Extra kosten op andere aandachtsgebieden zijn momenteel niet 
voorzien. 
 

8. Welke besparing wordt er verwacht door het gebruik van de nieuwe P&C 
software?  
Antwoord: 
Als we goed inzicht willen geven in de begroting, is actuele 
managementinformatie nodig. Daarom willen we ook de planning- en 
controlcyclus digitaliseren. Hierdoor kunnen we door eenmalige invoer 
meervoudig gebruik van de informatie mogelijk maken. Het maakt het interne 
proces aanzienlijk efficiënter en is een verdere professionalisering van de huidige 
programmabegroting en rapportages (directierapportage, bestuursrapportage en 
jaarrekening). Door de P&C cyclus te digitaliseren verminderen we daarnaast de 
kans op fouten. 
 

9. Stadsteam Oudewater: graag een uitsplitsing tussen het structurele tekort en het 
uitbreiden van de diensten. Wat is de reden dat de bedrijfsvoeringskosten 
(accountant, communicatie etc.) niet in de subsidie zijn opgenomen terwijl deze 
in het verleden ook gemaakt zijn? Daarnaast, wat zegt de bijdrage voor 
opvoedingsondersteuning over de toekomstige inrichting van het stadsteam? 
Antwoord: 



De subsidie van het Stadsteam Oudewater bestaat uit twee grote, structurele 
budgetten: een budget voor de basisdienstverlening en een budget voor de 
jeugdconsulent in het Stadsteam, in totaal € 481.000,-. Het voorgestelde budget is 
opgebouwd uit: budget voor de jeugdconsulent, extra accountantskosten, extra 
deskundigheidsontwikkeling en opvoedondersteuning. Deze zaken, inclusief 
afronding,  komen uit op € 104.508,-. 

 
Jeugdconsulent 
Het budget van de jeugdconsulent is per 2020 met 1/3e teruggebracht in de 
begroting, maar blijkt toch gezien de benodigde capaciteit in het Stadsteam op 
het niveau van 2019 voortgezet te moeten worden.  

 
Bedrijfsvoering 
In de basissubsidie zitten de genoemde bedrijfsvoeringszaken. Deze subsidie is 
echter niet toereikend. 
De accountantskosten zijn opgenomen in het huidige budget voor het Stadsteam, 
echter gezien de omvang van de subsidie aan het Stadsteam is een zwaardere 
accountantscontrole verplicht, wat hogere kosten met zich mee brengt. Voor 
deskundigheid is in de subsidie een budget opgenomen om aan de minimaal 
nodige deskundigheidskwalificaties en -registraties te voldoen. De ontwikkelingen 
in het sociaal domein doen een groter en breder beroep op de competenties van 
medewerkers van het Stadsteam, waarvoor extra deskundigheidsontwikkeling 
nodig is.  

 
Opvoedondersteuning 
Het bieden van kortdurende begeleiding in de vorm van opvoedondersteuning 
past in onze visie op het Stadsteam: een sterk lokaal verbonden team dat de 
integrale toegang vormt tot het sociaal domein.  Naast de basisdienstverlening 
coördineert het Stadsteam zorg en ondersteuning en biedt het begeleiding. 
Opvoedondersteuning (versterken opvoedkracht) valt onder dat laatste. Qua 
inrichting kan deze dienst geleverd worden door het toevoegen van  een 
medewerker (momenteel vanuit Timon) aan het Stadsteam of door het Stadsteam 
het zelf aan te laten bieden.  Opvoedondersteuning is afgelopen periode 
incidenteel gefinancierd. Dit willen we omzetten naar en structurele financiering.   
 


